
 

  Side 1 av 7 

Tønsberg Fallskjermklubb 
 
   
Styremøte: 09 2020 

 

Innkalt styret ved:   

Rune Aune RA Innkalt: 16.10.20  18:00 – 20:30 
Thomas Moen TM 
Linda A. Rasmussen LR 

Hanne K. Hegle HH Sted: Digitalt Drammen 
Mathias V. Olsen MO    

Innkalt:      
Daglig leder Audun Wik (DL) DL    
Vara Lars B. Aasheim (LA) LA / pr. tlf    
Andre   
Frafall      
Referent AW    
     

 

Agenda 
  Sak 1: Beslutning Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

1.1 Valg av referent 0 AW RA 

1.2 Godkjenning av innkalling og protokoll 
(protokoll allerede godkjent 

1  RA 

1.3 NM 2021, TøFSK+Lesja FSK på Bjorli 2,3  DL 

1.4 Ekstraordinært Årsmøte, des 2020. 
Vedtektsendring? 

4  DL 

1.5 Investeringer utstyr 2021   DL 

1.6 Foreløpig Budsjett 2021   DL 

1.7     

     

 

Sak 2: Orientering Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

2.1 JLS, rettssak utsatt   RA 

2.2 Aktivitetstall 2019. Preseteres på møtet   DL 
2.3 Status økonomi   DL 

2.4 Setter opp tandempriser lør/søn m 500 kr   DL 

2.5 Julebord   LR 

2.6     

2.7     

2.8     

2.9     
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Sak 3: Diskusjon Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

3.1 Forventninger til styrearbeid, ref epost 
Audun 

  DL 

3.2 Foreløpig Årsmøte, des 2020   DL 

3.3 Hoppfly / TwinOtter 2021 og videre   DL/RA 

     

 

Sak 4: Eventuelt Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

4.1 Video materiell til julebordet    
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Sak/ptk Til oppfølging Dato Status Ansvar 

3.1/09-
2020 

    

4.2     

4.3     

4.4     

     

 

Sak/ptk Utført Dato Status Ansvar 

4.1     

3.1/2020-
0909 

    

4.3     

4.4     
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PROTOKOLL Styremøte #9 22.10.2020, Drammen 

 

møte:  

Rune Aune (RA) 

Audun Wik (AW) 

Thomas Moen (TM) 

Hanne K. Hegle (HH) / Digitalt 

Linda Rasmussen (RM)  

Lars Birger Aasheim (LA) Digitalt 

 

Styreleder ledet møtet. 
 

1. Beslutningssaker 
1.1. Valg av referent.  
DL valgt 
 
1.2. Godkjenning av innkalling og protokoll 
Innkalling og protokoll 08/2020 godkjent 
 
1.3. NM Bjorli 2021, 20-24.07.2021 
Arrangementskomiteen for NM på Bjorli har utearbeidet avtaleutkast for arbeidsdeling og økonomi. 
Budsjett her: 
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DM1FW9njiyLRw7s_2Jb4YzJifRP6PyYbHnr7yiqAubs/edit?usp
=sharing  

 
Vedtak: 
Styret TøFSK godkjenner avtale og TøFSK/LFSK går videre ved å levere bud på NM innen fristen 
01.11.2020. Prosjektregnskap i Tripletex ønskelig fra TøFSKs side. Arrkom bør utarbeide en plan B i 
tilfelle dårlig vær. DL tar dette videre med arrkom NM.  

 
 

1.4. Ekstraordinært Årsmøte, des 2020. Vedtektsendring? 
 
Vedtak: 
TøFSK fremmer sak på Årsmøtet om å gå bort fra å ha vedtektsfestet ekstraordinært årsmøte i 
desember. Vedlegg 04. 

 
  

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DM1FW9njiyLRw7s_2Jb4YzJifRP6PyYbHnr7yiqAubs/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DM1FW9njiyLRw7s_2Jb4YzJifRP6PyYbHnr7yiqAubs/edit?usp=sharing
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1.5. Investeringer utstyr 2021 

• 1.5.1 Årsmøtet har tidligere vedtatt at styre løpende vurderer og eventuelt gjennomfører 
kjøp av sanitærbrakker og tandemer.  

 

• 1.5.2 Elevutstyret 
o har gått i snitt 875 hopp og er nedbetalt med god margin.  
o modent for utskiftning. 
o Det er fremdeles en brukbar restverdi på bruktmarkedet.  
o Cypreser har levetid 4 sesonger til. 
o Vi har 15 elevrigger, men trenger minst 20 når vi har uke etter uke med fulle kurs 
o Vi bør ha like elevrigger, ikke blanding av gammelt og nytt 

• Vi trenger 10 utleierigger. 

• Vi har likviditet og egenkapital til en større investering. 
 
Vedtak:  

1. Hoppdrift as kjøper den store sanitærcontaineren (må formelt godkjennes av Hoppdrift AS) 
2. TøFSK kjøper den lille sanitærcontaineren (som staben bruker) 
3. En arbeidsgruppe nedsatt av HI kommer med innstilling til styret om leverandør av nye rigger. 

Styret spiller inn til arbeidsgruppa at de ønsker en blanding av nye komplette rigger + nytt 
seletøy og beholde skjermene. 

4. DL ferdigforhandler kjøp av 5 brukte tandemrigger av SkyDesign, under forutsetning av at pris / 
avtale er forenlig med kjøp / avtale nytt elevutstyr 

 
1.6. Budsjett 2021 
Nye rammebetingelser fly JMP, ikke endelig avklart, vi må regne med 30-40% prisøkning. 
 
Vedtak: 
Styret aksepterer Hoppflys priser for 2021. DL utreder detaljer i avtale, inkl at Hoppfly må garantere 
tilfredsstillende tilgjengelighet på JMP. Budsjettgruppa legger fram til neste styremøte et budsjett som 
går i overskudd, med de nye rammevilkårene flydrift samt nye investeringer.  

 

2. Orienteringssaker 
2.1. JLS, RA orienterer 

• Rettssak Harefallet/JLS utsatt pga forkjølet dommer. Økonomisk konsekvens for JLS og klubbene 
på Jarlsberg usikker.  

• Store driftsunderskudd siste år. Styret JLS jobber med alternativer for å dekke underskuddet 

• RA har prosess med TSA, vedr historisk tilknytning VA  
 

Vedtak: 
Styret tok orienteringen til etterretning 
 
2.2. Aktivitetstall 2017-2020  
Til tross for 6 uker kortere sesong enn normalt, aktivitet omtrent som snitt foregående tre år, noe økning 
elever og sportshopp. Tandem til dels innstilt pga Corona (klubben valgte å kun gjennomføre tandemer 
nok tandemer til å vedlikeholde lisensene til klubbens TI-er) 
 
Vedtak: 
Styret tok orienteringen til etterretning 
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2.3. Økonomi 
Resultatrapport viser underskudd 560k per 20.10. 2020 (tall er eks. avskrivninger og 
refusjoner/kompensasjoner). 
Noe mangelfulle tall, både på inntekts- og kostnadssiden. Dette skal, som tidligere år, avstemmes og 
kontrolleres etter ferdig sesong.  
 
Vedtak: 
Styret tok orienteringen til etterretning 
 
2.4. 2021 Tandempriser lør/søn 
DL ønsker å øke tandempriser med 500 kr lør/søn for å få flere til å hoppe tandem hverdager, og dermed 
skjerme lør/søn i større grad for funjumpere. 
 
Vedtak: 
Styret tok orienteringen til etterretning 

 
2.5. Julebordet 
LR orienterte. Avholdes 05.12.2020 på Dal gård. 42 påmeldte betalende per 20.10.2020. Klubben ønsker 
flere påmeldinger.  
 
Vedtak:  
LR og DL sørger for mer oppmerksomhet rundt arrangementet 
 

3. Diskusjonssaker 
3.1. Forventninger til styrearbeid 
Diskusjon rundt forventninger og muligheter/begrensninger etter innspill fra DL. Valgkomiteen må 
orienteres bedre om hva som ligger i å sitte i TØFSKs styre.  
 
Vedtak:  
DL tar kontakt med Valgkomiteen. 
 
3.2. Foreløpig Årsmøte 05.12.2020 
 
Vedtak:  
DLs ansvar at innkalling og utsendelse av saksdokumenter skjer ihht vedtekter TøFSK. 
 
3.3. Hoppfly / TwinOtter 2021 og videre 
Hoppfly står overfor ekstraordinært vedlikehold, 3-4 MNOK i 2021. konsekvens: 

• JMP vil framover ligge på kostnadsnivå med andre hoppfly, dvs 20-21 EUR / slot.   
 
Vedtak:  
Styret tok orienteringen til etterretning 

 
 

4. Eventuelt 
4.1. Meldes om at hoppere har sendt mye videomateriale til Andrine Løwberg, som har ansvaret for 

Årets video til julebordet.  
 

 
 



 

  Side 7 av 7 

Neste ordinære styremøte: 18.11.2020 kl 18, JLS 
 

Møtet ble hevet kl. 2130 

  

 


